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Vragen van het lid Kröger (GroenLinks) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Waterstaat over het project Over de Maas en Vonkelplas 
(ingezonden 20 juni 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met de actuele situaties rond de projecten «Over de Maas» en 
«Vonkelplas» in Alphen en Dreumel? 

Vraag 2
Hoe verhouden deze projecten zich tot de eerder Kamerbreed geuite zorgen 
met betrekking tot zandafgravingen, natuurontwikkeling en het storten van 
vervuild baggerslib? 

Vraag 3
In hoeverre hebben de betrokken lagere overheden voldoende mogelijkheden 
met betrekking tot mankracht, expertise en juridische middelen, om de 
uitvoering en alle wettelijke bepalingen te controleren en te handhaven? 

Vraag 4
Zijn de afspraken en bepalingen in Alphen en Dreumel in lijn met de ambities 
van de Staatssecretaris, zoals in het debat over het importeren en dumpen 
van vervuilde grond uit het buitenland van 14 juni besproken? Zo nee, zijn er 
nieuwe afspraken mogelijk? 

Vraag 5
Vormt de verlenging van het contract een bedreiging voor de archeologische 
artefacten die mogelijk nog in de grond zitten? Zijn hier afspraken over 
gemaakt?
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